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Onderbenutting huurpremie  -  Onderzoek Steunpunt Wonen

Naar aanleiding van mijn vraag om uitleg van 21 oktober 2021 over de beperkte opname 
van de huurpremie, antwoordde de minister dat het Steunpunt Wonen een ad-
hocopdracht had gekregen om dat verder te onderzoeken. Er wordt onder meer 
samengewerkt met het OCMW van Antwerpen om de diepere oorzaken van de niet-
opname te verkennen. Hij stelde toen dat de eerste resultaten verwacht worden in 
maart-april 2022. Op de website van het Steunpunt Wonen staat echter dat het 
onderzoek loopt tot het najaar van 2022.

Zal nog steeds een eerste deel van de resultaten in deze periode gepubliceerd worden?

Zo ja, zijn er al elementen die de minister kan meedelen?

Zo niet, kan de minister dan meer informatie geven over de achterliggende reden van 
deze wijziging?



MATTHIAS DIEPENDAELE
VLAAMS MINISTER VAN FINANCIËN EN BEGROTING, WONEN EN ONROEREND ERFGOED

ANTWOORD 
op vraag nr. 362 van 21 april 2022
van VERA JANS

Het onderzoek is nog lopende, waardoor er momenteel nog geen tussentijdse resultaten 
beschikbaar zijn. Het OCMW Antwerpen nam contact op met kandidaat-huurders die niet 
reageerden op het invulformulier om de huurpremie aan te vragen. Het OCMW Antwerpen 
gaat nog door met contactnames tot in het najaar van 2022, de rapportering hierover zal 
daarna pas gebeuren.

In functie hiervan kan de scope van het project verfijnd worden op vlak van:
- raming van de non-take up;
- het verkrijgen van informatie over de redenen van non-take up.


